
tanácsnooj:

Az év második felében is fólyattan a polgármester Úr és a testüiet által rémhízott feladatokat

A napi teendőket minden esetben megbeszéljűk,

A polgármester úrral részt veszek minden olyan megbeszélésen, amely atelepülés közhiztonságát, fejlődését érinti, segíti.

A közbiztonsági tanácsnoki munkám végzésekor közreműködők a helyiközbiztonság megerősítésében, és védelmében. Részt veszek a településközrendje és közbiztonsága fenntartásának segítésében, az Önkormányzat ása lakosság közötti bizalom erősitésében, a helyi civil szervezetek általmeghatározott feladatok ellátásában

A helyi sajátosságok figyelembe vételével az igényekhez, ás elvárásokhozigazodva látom el a közbiztonsági tanácsnoki munkámat. Heti (de időnkéntinkább napi) rendszerességgel fogadáórát tartok.

Polgárőrség keretein belül elvégeztem a Polgárőrség legfelsőbb fokú képzését a„Polgárőr Akadémiát”. Az ott tanultakat nagyban hasznositorn a közbiztonságitanácsnoki munkámban is.

Rákóczifalva településen napi rendszerességgel járőrözök. A lakosság ismeria megbizatásomat,igy sok esetben a rendőri intézkedést nem igényelő, ügyesbajos dolgaikkal meg keresnek. A megkeresésekre minden esetben kimegyek,igyekszem megoldani a kérésüket, problémáikat. Amennyiben szükséges akörzeti megbízott rendőrökkel felveszein a kapcsolatot.

Minden héten kedden részt veszek a Városi Rendőrkapitánysági koordinációsértekezletén. A Katasztrófavédelem —településünkkel kapcsolatosmegbeszéiésein szintén minden alkalommal részt veszek.

A Rendőrkapitányság megítélése szerint Rákóczifatva közbiztonsága nagyonjó, Ugyan történt a mindenki által ismert gyilkosságsorozat, ami rontott amegítélésünkben,de ez egy elszigetelt eset és a közterületek biztonságosak ása lakosság szubjektív biztonságérzete ismét visszaállt a megszokott mederbe.Korábban előforduló kisebb bűncselekmények is minimálisra csökkentek,
A helyi polgárőr egyesület vezetője vagyok. Polgárőreimmel a hét mindennapján különböző időpontokban járőrözünk a teepü)ésen Vezetésem alattnagyon jó az egyesület inegtélése ás a szolgálati órák száma majdnem aduplájára nőtt. A közbiztonságért tett munKám eredményeként Megyei ts



Országos Polgárőr Szövetség is bevon a szakmai munkájába Szolnoki járáskoordinátoraként .18 polgárőr egyesület tartozik az irányftásom alá

A kinevezésem -2O170l .0 1 óta a településünkön felülvizsgáltarn a forgalmitáblákat a forgalmat zavaró falombkoroná.kat illetve sövényeket. Több helyenpótoltuk a hiányzó táblákat a sérülteket lecseréltük a zöld növényzetetvisszavágtuk.

Felmértem az egész településen csapadékvíz elvezető árkok állapotát. Ennekismeretében a közfogialkoztatott munkások elkezdték a hiányzó víz elvezető
árkok kiásását ás kimélyítésót, ezt folyamatosan végezik.

Továbbá feimértem a aszfaltos ás ütalappal ellátott közutak állapotát, melyekjavítása sz Önkormányzat lehetőségeihez mérten elkezdődtek ás abeszámolóm beadását megelőzően az aszfaltos utak kijavításai be is fejezódteka településen. Az útalappal rendelkező útjaink ká.tyúzását ás felújítását ismegkezdtük.

Feladatomból adódóan nagy figyelmet fordítok a természet és környezetvédelmére.

Polgárőreimmel. is figyelünk a környezeti károk megelőzósére ésfelszámolására. Számos illegálisan lerakott szeméthalmot elszállíttattunk.
A közterületen történő jelenlét fokozásával tovább erősítjük a környezetünktisztaságát ás a lakosság szubjektív biztonság érzetét.

Több körös tárgyaláson sikerült egy Új fiatalabb polgárőr személygépkocsitbeszereznem a városunk számára.

20 lS-ban a Megyei Polgárőr Szövetség közlekedési csoportjában motorosszolgálatokat látok cl szerte a megyében. Ezzel is hozzájárulva a térség
közlekedésének biztonságosabbá tételéthez.

Igyekszem a feladatomat továbbra is színvonalasan ás maximáliselkötelezettséggel ellátni!

Feladatköröm folyamatosan bővül, 2018 évtől segíteni a Kereskedelmi ésSzociális Szövetkezetünk, illetve a Városüzemeltetós vezetőjének munkáját.

Rákóczifalva 2018. január 15. ( f
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közhztonsági tanácsnok


